
Referat fra fodboldfredag hos Laursen, d. 7. juni 2019 

 

Klubbens nyindkøbte lærred fik debut ved visningen af landskampen mellem Danmark og Irland. Og det var 

en klar forbedring af billedkvaliteten i forhold til VM i sommeren 2018. 

Efter lidt problemer med indstilling og placering af projektoren var billedet klart og flot, allerede 1 times tid 

før kampens start. 

 

Det store lærred på 175 x 175 er jo indkøbt af Tipsklubben i foråret 2019. Ingen havde indvendinger mod 

købet, der kostede omkring en tusse. Kloge hoveder regnede før kampen på hvor mange tommer billedet 

svarede til i forhold til TV-format, og man kom vist frem til 90 tommer. Eller deromkring… 

 

Arrangementet i fredags var ikke et egentligt tipsklubarrangement, så der var inviteret folk udenfor 

klubben. 

The Laursen Family  solgte øl til 5 kr. samt pølser med diverse tilbehør til 15 kr. pr. stk. Klubben har ikke haft 

hverken indtægter eller udgifter. 

 

Der var mødt omkring 20 personer op, fra Tipsklubben deltog Arne, Leif, Kjeld, Laursen, Johnny og Simon. 

Også det mulige nye medlem, Kurt Ballegaard, var mødt op. 

 

Kampen var som helhed ret elendig og endte som bekendt 1-1. 

 

Vedr. fremvisning af fodboldkampe vil jeg personligt foreslå et par tekniske ændringer i forbindelse med 

opstilling af projektor og højttalere: Disse står nu på et bord midt i lokalet, hvilket medfører at man ikke kan 

se noget hvis man sætter sig midt i, da bordet er i vejen for udsyn.  

 

Hvis det er muligt bør vi sætte projektoren op i loftet, og højttalerne ud til siderne, så kan der stå stole i 

flere rækker midt for lærredet. Og man vil få et bedre kig til begivenhederne på lærredet. 

Men det vil jeg overlade til klubbens tekniske eksperter, som jeg ikke er i nærheden af at tilhøre. 

 

Ref.: LG 

 

 

 


